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                                                          Z A P I S N I K 

                                                          

14. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane  18. srpnja  2019.godine u 

Vijećnici Grada Paga s poĉetkom u 11,00 sati . 

 

 PRISUTNI:   Domagoj Viĉević,  Borko Oguić, Franĉi  Bukša, Veljko Pernar, Igor Karavanić,  

                       Jasna Magaš,  Branimir Paro Vidolin, Ana Kuković Borgelott,  Draţen  

                       Crljenko, Dario Grašo, Toni Herenda i  Edo  Komadina.                           

ODSUTNI:    Ţeljko Marţić (opr) 

OSTALI:       gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,  

                      proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnica Upravnog odjela za 

                       komunalni sustav i prostorno ureĊenje Ana Šupraha, proĉelnik Upravnog odjela  

                      za proraĉun i financije Diogen Šuljić, ravnateljica Djeĉjeg vrtića „Paški   

                      mališani“ Pag  Ljubica Fabijanić  i  novinar  Radio Paga Josip Portada.                   

 

      Predsjednik Vijeće je  konstatirao da  je sjednici nazoĉno 12 vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane  odluke. 

 

  

- verifikacija zapisnika 13.  sjednice Gradskog vijeća 

 

           Predsjednik Vijeća dao je zapisnike  13.   sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

          Obzirom da  nitko nije imao primjedbu na zapisnik  nakon prebrojavanja glasova 

predsjednik je konstatirao da je sa 11 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“  glasom usvojen zapisnik 

13. sjednice  odrţane  16. travnja  2019.godine. 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

             Predsjednik Vijeća Domagoj Viĉević proĉitao je prijedlog Dnevnog reda kojeg su 

vijećnici dobili   uz materijale za  današnju sjednicu Vijeća. 

              Domagoj Viĉević – pored predloţenog dnevnog reda danas je  upućen  prijedlog 

sedmorice vijećnika (Borko Oguić, Franĉi Bukša, Veljko Pernar, Igor Karavanić, Jasna 

Magaš, Branimir Paro Vidolin i Ana Kuković Borgelott), kojim traţe  dopunu  današnjeg 

dnevnog reda Gradskog vijeća,a koji glasi: Temeljem Poslovnika Gradskog vijeća Grada Paga  

mi dolje potpisani vijećnici Gradskog  vijeća predlaţemo dopunu dnevnog reda 14. sjednice 

zakazane za 18. srpnja 2019.godine na naĉin da se uvrste u  dnevni red pod prvom i drugom 

toĉkom dnevnog reda toĉke: 

1. Razrješenje predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća 

2. Izbor novog predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća. 

Navedeno  se predlaţe obzirom da sadašnji predsjednik i potpredsjednik nema potporu  

većine vijećnika te su nastupile okolnosti u kojima Vijeće neće biti u mogućnosti donositi 

odluke iz svog djelokruga bez izbora novog predsjednika i potpredsjednika  Vijeća. 

            Borko Oguić – predlaţem ,u ime sedmorice vijećnika, da te dvije toĉke  budu  

uvrštene u dnevni red kao toĉka 1. i 2. Predlaţem da o ovom prijedlogu glasamo. 

            Domagoj Viĉević-  Do sada su dopune uvijek bile zadnje toĉke dnevnog reda. 

            Borko Oguić – Mi sada predlaţemo da budu prva i druga i da se o tome glasa. 
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Dario Grašo –  Po meni je ovaj zahtjev da to budu prva i druga toĉka dnevnog reda  

potpuno neutemeljen  pogotovo iz razloga što je protokoliran isti takav  zahtjev kojeg  

je predsjednik Gradskog vijeća odbacio i nije uvrstio u dnevni red. Po meni  nikakve 

poslovniĉke niti druge okolnosti da bi se ova toĉka uvrstila u dnevni red ne postoje. Nije se 

dogodilo ništa novo, dakle isti je zahtjev kao i prije, i ne moţe  bit dan ovakav zahtjev na 

redovnoj sjednici a pogotovo da se traţi da one budu kao prva i druga toĉka dnevnog reda. 

One će doći na dnevni red, ako to bude volja većine vijećnika, na kraju  dnevnog reda. 

           Domagoj Viĉević -  to sigurno neće biti prva i druga toĉka dnevnog reda. 

           Sanja Bukša Kustić –  Prvi zahtjev  je bio upućen na djelovodnik od sedmorice  

vijećnika  za sazivanjem sjednice s tim dvjema toĉkama dnevnog reda.  Predsjednik je sazvao 

redovnu sjednicu neovisno prijedlogu. Drugi prijedlog, koji je jutros dan na djelovodnik, je 

prijedlog za dopunu današnjeg dnevnog reda. Dakle, ne radi se o istom  već o zahtjevu za 

sazivanjem sjednice i danas o zahtjevu za dopunu dnevnog reda. 

Edo Komadina –  Upravo ovo što je rekla naša pravnica su nam rekli u Zadru da će 

 tako reć, ali nema veze. Neka predsjednik Vijeća obrazloţi zašto nije uvrstio te toĉke u 

dnevni red sjednice. 

Domagoj Viĉević –  Ne treba, mislim da se zna. Po meni je smjena legalna  no  

dopuna  se uvijek radila da se uvrsti kao zadnje toĉke dnevnog reda. Radi se  na tome da nas 

se  eliminira  ali to neću dozvoliti. Ne vidim razloga da te toĉke budu zadnje. Vas je  

sedmorica i vi ste odluĉili da nas smijenite  i to ćete uĉiniti. Oĉito ste nas htjeli eliminirat od 

nekih toĉaka da ne uĉestvujemo u njima. To je toliko perfidno i jadno za tvorca tog pamfleta, 

ali i to je legitimno pravo. Ja ću ovo dozvoliti kao  dopunu dnevnog reda ali kao zadnje toĉke 

inaĉe neću to dozvoliti. 

Borko Oguić –  Ti moţeš i otići sa sjednice. Nas je sedmorica. Zanemaruješ suštinu da  

sedmorica tvore Vijeće. 

Domagoj Viĉević – Samo vi odrţite sjednicu sami, uopće nije problem. 

Borko Oguić- ti se moţeš i povući, a  mi moţemo nastaviti rad sjednice. Mi smo  

većina. 

Edo Komadina – Molio bih predsjednika da obrazloţi zašto to nije uvrstio u dnevni  

red ove sjednice. 

Domagoj Viĉević - To je neutemeljeno i onaj koji je pisao taj pamflet, to nema veze sa  

niĉim. Sporazum nije akt koji veţe odnose unutar ovog niti je zakonski rok od dvije godine 

prošao. 

            Ante Fabijanić- Imamo predloţeni dnevni red i dopunu tog reda i  treba glasati o tim 

prijedlozima. 

             Domagoj Viĉević – ja ne moram ništa stavit. 

             Edo Komadina – da li se moţe mijenjati akt za smjenu  predsjednika Gradskog vijeća. 

Sanja Bukša Kustić – ovo je prijedlog za dopunu dnevnog reda. Netko predloţi vi  

glasate. Prvo o dopuni a onda moţete o redosljedu. 

Edo Komadina – Ne moţeš predloţiti ponovno akt koji je predsjednik Vijeća već  

odbio.  Po Statutu i Poslovniku ne moţeš opet isto predloţiti. 

            Sanja Bukša Kustić – ovo je glasanje o dopuni dnevnog reda. 

            Edo Komadina- To se ne moţe ponovno stavit u dnevni red. To se moţe staviti na 

drugoj sjednice, ali ne na ovoj. 

Ana Kuković Borgelott-  vijećnici ja ne znam ĉega je ovdje vas strah ako svi radino za  

dobrobit Grada Paga. Niko nikog neće eliminirati iz rada ovog Vijeća i ako svi ţelimo raditi  

za napredak ovog Grada niko  nikog neće maknut. 

            Domagoj Viĉević – o kom napretku ti govoriš? 
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Edo Komadina – Jesi li gledala toĉke dnevnog reda. Je li ti vidiš tu napredak? Ja ne  

vidim napredak već samo osobni interes. 

            Ana Kuković Borgelott-  ja sam ovdje dvije godine i vidim da dosta vas radi za  

osobni interes. 

           Edo Komadina –  Navedi tko je to. Vi više radite za osobni interes. 

           Toni Herenda –  Ne znam da li uopće imamo pravo na raspravu o dnevnom redu. 

           Sanja Bukša Kustić –  Ne, o dnevnom redu se odluĉuje bez rasprave. 

           Domagoj Viĉević- vaša namjera je jasna, a vas je sedam i vi ćete odluĉit, ali to staviti  

za prve dvije toĉke dnevnog reda je van pameti. 

           Dario Grašo – Htio sam sudjelovati u radu ovog Vijeća, ali sa ovom predloţenom 

promjenom ja ne ţelim nastavit rad i  otići ću  sa Vijeća. 

           Domagoj Viĉević – Nastavite rad bez nas. Smjene nisu upitne no mogle su biti kao 18. 

i 19 toĉka dnevnog reda. Silovanje demokracije će biti bez mene. 

 

Vijećnici Domagoj Viĉević, Edo Komadina, Dario Grašo i Draţen Crljenko  su 

napustili  sjednicu Vijeća. 

  

Sjednici je  nazoĉno 8 vijećnika. 

 

            Borko Oguić -   u ime sedmorice vijećnika predlaţem da  Branimir Paro Vidolin 

nastavi  voditi rad sjednice i da se o tome glasa. 

            Drugih prijedloga nema. 

            Borko Oguić-  ja mogu  konstatirati da je moj prijedlog prihvaćen  sa  većinom od 7 

glasova.      

            („protiv“ i „suzdrţani“ nije izglasovano- sjednici je nazoĉno 8 vijećnika) 

         

             Branimir Paro Vidolin  preuzima voĊenje sjednice Gradskog vijeća. 

 

             Branimir Paro Vidolin – Tko je za dopune dnevnog reda. 

             Nakon prebrojavanja glasova konstatirao je da su vijećnici sa 7 glasova „za“ i 1 

glasom „protiv“  izglasali dopune dnevnog reda. 

 

Otišao vijećnik Toni Herenda te je sjednici nazoĉno 7 vijećnika. 

 

            Predsjedavajući Branimir Paro Vidolin proĉitao je predloţeni dnevni red  sa dopunama 

dnevnog reda kao prvom i drugom toĉkom dnevnog reda i dao ga na usvajanje te nakon 

prebrojavanja glasova konstatirao   da su vijećnici s  7 glasova „za“  (jednoglasno) usvojili 

slijedeći  

 

                             D n e v n i   r e d 

 Prijedlozi: 

1. Razrješenje predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća 

2. Izbor novog predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća 

3. ODLUKA  o davanju suglasnosti  na STATUT Djeĉjeg vrtića Paški mališani Pag 

4. ODLUKA   o davanju suglasnosti  na PRAVILNIK o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu 

      rada Djeĉjeg vrtića Paški mališani Pag 

5. ODLUKA o dopunama Odluke o osnivanju Djeĉjeg vrtića Paški mališani Pag 
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6. ODLUKA o imenovanju ulice- Put Košljuna, 

7. ODLUKA o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Grada Paga, 

8. ODLUKA o izradi Urbanistiĉkog plana ureĊenja dijela naselja Košljun, 

9. ODLUKA o donošenju Urbanistiĉkog plana ureĊenja poslovne zone Proboj, 

10. ODLUKA o donošenju Urbanistiĉkog plana ureĊenja obalnog pojasa Prosika – Golija, 

11. ODLUKA o komunalnom redu, 

12. ODLUKA o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja  

    s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama te divljim ţivotinjama, 

13. ODLUKA o davanju suglasnosti za provoĊenje postupka izvlaštenja (kruţni tok) 

14. IZVJEŠTAJ o radu gradonaĉelnika Grada Paga od srpnja 2018. do lipnja 2019.godine 

15. ODLUKA o usklaĊenju prometne signalizacije u Gradu Pagu, 

16. ODLUKA o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Paga za 2018.godinu, 

17. ODLUKA o pokriću manjka u Proraĉunu Grada Paga iz prethodnog razdoblja,  

18.    I Izmjene i dopune  PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2019.godinu i projekcije za  

         2020. i 2021.godinu, 

18.1.  Izmjena PROGRAMA gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture  Grada Paga  

          za 2019.godinu, 

18.2.  Izmjena PROGRAMA odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Grada Paga za  

          2019.godinu, 

18.3. PROGRAM javnih potreba  u podruĉju odgoja i obrazovanja za 2019.godinu, 

18.4. PROGRAM  javnih potreba u kulturi za 2019.godinu, 

18.5. PROGRAM  javnih potreba u sportu za 2019.godinu, 

18.6. PROGRAM  javnih potreba  i programa ostalih društvenih djelatnosti i razvoja civilnog  

          društva za 2019.godinu, 

19. ODLUKA o kratkoroĉnom zaduţenju putem okvirnog kredita po poslovnom raĉunu, 

20. ODLUKA o utrošku sredstava boravišne pristojbe za 2019.godinu 

 

 

AD - 1. RAZRJEŠENJE PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

 

              Branimir Paro Vidolin  - Tko je za  razrješenje predsjednika i potpredsjednika 

Gradskog vijeća. 

          Nakon prebrojavanja glasova konstatirao je da su vijećnici sa 7 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

      

 

              O D L U K U 

   O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

                                                     GRADA PAGA 
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AD - 2. IZBOR NOVOG PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

 

             Branimir Paro Vidolin  -  da li ima prijedloga za novog predsjednika i potpredsjednika 

Vijeća? 

             Borko Oguić – kao ovlašteni predlagatelj u ime sedmorice vijećnika, predlaţem za 

predsjednicu Vijeća predlaţemo Jasnu Magaš, a za potpredsjednika Franĉa Bukšu. 

           Sanja Bukša Kustić- da li ima još  prijedloga? Nema. 

 

           Nakon prebrojavanja glasova konstatirao je da su vijećnici sa 7 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

 

                                                           O D L U K U 

        O IZBORU  PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA 

                                                          GRADA PAGA 

 

 

 

           Novoizabrana predsjednica Gradskog vijeća Jasna Magaš preuzela je voĊenje sjednice. 

 

 

 

AD - 3. ODLUKA  O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA STATUT DJEĈJEG VRTIĆA  

             PAŠKI MALIŠANI PAG 

 

             Ljubica Fabijanić –  Ovim Statutom ureĊuju se statusna obiljeţja, odnosi osnivaĉa i 

Vrtića, djelatnost, programi i pruţanje usluga, ustrojstvo, poloţaj i ovlasti upravnog i 

odgojiteljskog vijeća, status roditelja, status radnika te druga pitanja vaţna za  obavljanje 

djelatnosti i poslovanje Djeĉjeg vrtića Paški mališani Pag. 

            Donošenje  Statuta se predlaţe iz razloga što je  došlo do proširenje djelatnosti   od 

dosadašnjih ĉetiri na šest odnosno sa Povljanom na još dvije odgojno obrazovne skupine,a 

svaka promjena djelatnosti  veţe se i uz promjenu Statuta. 

 

           Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                                              ODLUKU 

            O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA STATUT DJEĈJEG VRTIĆA  

                                                     PAŠKI MALIŠANI PAG 
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AD- 4. ODLUKA   O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA PRAVILNIK O UNUTARNJEM  

           USTROJSTVU I NAĈINU RADA DJEĈJEG VRTIĆA PAŠKI MALIŠANI PAG 

 

            Ljubica Fabijanić –  Pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu i naĉinu rada poliţe se 

ureĊuje ustrojstvo rada, uvjeti i naĉin rada, potreban broj radnika, odgovarajuća struĉna 

sprema pojedinih radnika te druga pitanja u svezi sa ustrojstvom, djelokrugom i naĉinom rada 

Djeĉjeg vrtića Paški mališani Pag. Temeljem Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju 

Upravno vijeće Djeĉjeg vrtića donijelo je ovaj Pravilnik te na njega traţi suglasnost osnivaĉa. 

            Branimir Paro Vidolin – Da li ĉlanovi Upravnog vijeća djeĉjeg vrtića  imaju  naknadu 

za rad u upravnom vijeću? 

            Ljubica Fabijanić – Da, naknada je do sada bila odreĊena  odlukom Upravnog vijeća. 

Tijekom godina, za vrijeme od kada sam ja ravnateljica,  promjenom ĉlanova Upravnog 

vijeća, ona se mijenjala i smanjivala, a sada je ovim novim Statutom  odreĊeno da o naknadi 

odluĉuje osnivaĉ. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                                              ODLUKU 

           O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA PRAVILNIK O UNUTARNJEM  

           USTROJSTVU I NAĈINU RADA DJEĈJEG VRTIĆA PAŠKI MALIŠANI PAG 

 

 

 

 

AD - 5. ODLUKA O DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU DJEĈJEG VRTIĆA PAŠKI  

          MALIŠANI PAG 

 

          Sanja Bukša Kustić –  Odluka o  osnivanju  Djeĉjeg vrtića donesena je  1998.godine. 

 Obzirom na već donesenu Odluku Vijeće da se osnuje podruţnica u Povljani napravljen je 

ovaj prijedlog Odluke. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                                              ODLUKU 

                  O DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVNAJU DJEĈJEG VRIĆA   

                                                   PAŠKI  MALIŠANI PAG 
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AD - 6. ODLUKA O IMENOVANJU ULICE – PUT KOŠLJUNA 

 

            Sanja Bukša  Kustić –   Predloţenom odlukom imenovao bi se, u naselju Košljun,  dio 

lokalne ceste 63005 kĉ 8737/1 KO Pag do kĉ 8795/7 KO Pag ĉime bi se stvorili uvjeti da 

Drţavna geodetska uprava obiljeţi tj. dodjeli kućne brojeve nekretninama-zgradama koje 

imaju pristup na navedenu cestu. Taj dio ceste, ĉiju ste skicu dobili u prilogu, bi se imenovao 

u ulicu „Put Košljuna“.  

         Stoga predlaţe se Gradskome vijeću Grada Paga donošenje Odluke u predloţenome 

tekstu.  

  

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                                              ODLUKU 

                                     O IMENOVANJU ULICE –PUT KOŠLJUNA 

 

 

 

 

AD- 7. ODLUKA O IZRADI V. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA  

             UREĐENJA GRADA PAGA 

 

          Ana Šupraha - Osnovni razlozi za izradu i donošenje V. Izmjena i dopuna Prostornog 

plana ureĊenja Grada Paga su: 

-redefiniranje granica graĊevinskog podruĉja naselja Košljun, utvrĊenih Prostornim planom 

ureĊenja Grada Paga  

-redefiniranje namjene površina i uvjeta gradnje unutar graĊevinskog podruĉja naselja Košljun, 

-redefiniranje granice graĊevinskog podruĉja naselja Pag radi omogućavanja realizacije 

projekata od vaţnosti za podruĉje Grada Paga, 

-preispitivanje potrebe izrade programa za površine izvan naselja ugostiteljsko - turistiĉke 

namjene, 

-redefiniranje smjernica za izradu prostornih planova uţeg podruĉja (urbanistiĉki planovi 

ureĊenja), 

-preispitivanje uvjeta gradnje unutar graĊevinskih podruĉja naselja te, za podruĉja za koja 

postoji obaveza izrade plana uţeg podruĉja, omogućavanje i drugaĉijih uvjeta gradnje, 

-redefiniranje uvjeta utvrĊivanja koridora ili trasa i površina prometa i drugih infrastrukturnih 

sustava, u kontekstu: 

-stvaranja prostorno-planskih preduvjeta za izgradnju solarne elektrane izvan granica 

graĊevinskog podruĉja, 

-redefiniranja naĉina odvodnje otpadnih voda za turistiĉku zonu Kotica, 

-preispitivanja potrebe izrade struĉnih podloga za luke nautiĉkog turizma. 

V. Izmjene i dopune Prostornog plana ureĊenja Grada Paga izraditi će se u skladu s 

odredbama Zakona o prostornom ureĊenju i Pravilnika o sadrţaju, mjerilima kartografskih 

prikaza, obveznim prostornim pokazateljima i standardu elaborata prostornih planova u dijelu 

kojim se propisuju pravna pravila koja se odnose na sadrţaj, mjerila kartografskih prikaza,  
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obvezne prostorne pokazatelje i standard elaborata prostornih planova. 

Slijedom navedenog predlaţe se donošenje Odluke o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog 

plana ureĊenja Grada Paga. 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                                              ODLUKU 

                   O IZRADI V. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA  

                                          UREĐENJA GRADA PAGA 

 

 

 

AD - 8. ODLUKA O IZRADI URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA DIJELA  

             NASELJA KOŠLJUN 

 

          Ana Šupraha - Izradi Plana pristupiti će se uslijed potrebe detaljnog sagledavanja 

naĉina ureĊenja, korištenja i zaštite dijela graĊevinskog podruĉja naselja Košljun, uzimajući u 

obzir da se paralelno sa izradom Plana izraĊuju i V. Izmjene i dopune Prostornog plana 

ureĊenja Grada Paga.Izradi Plana pristupit će se takoĊer i sa ciljem stvaranja prostorno - 

planskih preduvjeta za realizaciju luke otvorene za javni promet lokalnog znaĉaja sa svim 

potrebnim sadrţajima. Planom će biti potrebno utvrditi uvjete i naĉin gradnje te osnovnu 

mreţu prometne i komunalne infrastrukture, uz propisivanje mjera zaštite okoliša i oĉuvanja 

prirodnih i kulturnih vrijednosti. 

Plan se izraĊuje u skladu s odredbama Zakona o prostornom ureĊenju i Pravilnika o sadrţaju, 

mjerilima kartografskih prikaza, obveznim prostornim pokazateljima i standardu elaborata 

prostornih planova  u dijelu kojim se propisuju pravna pravila koja se odnose na sadrţaj, 

mjerila kartografskih prikaza, obvezne prostorne pokazatelje i standard elaborata prostornih 

planova. Plan će se raditi paralelno sa izmjenama Prostornog plana ureĊenja Grada Paga koje 

trebaju stupitina snagu prije donošenja ovog Plana. 

Slijedom navedenog predlaţe se Gradskom vijeću Grada Paga donošenje Odluke o izradi 

Urbanistiĉkog plana ureĊenja dijela naselja Košljun. 

         Branimir Paro Vidolin –  Da li je to zemljište vlasništvo Grada Paga ili RH.  Zašto 

bismo  stavili tu namjenu, ako to nije vlasništvo Grada? 

         Ante Fabijanić – To je zemljište za koje traţimo povrat kako bismo mogli riješiti spor sa 

tvrtkom RAJ d.o.o. Stoga ţelimo da taj dio ima veću vrijednost nego sada, a kasnije ćemo 

odluĉivati što ćemo sa tim zemljištem. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                                              ODLUKU 

                  O IZRADI URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA DIJELA  

                                                       NASELJA KOŠLJUN 
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AD - 9. ODLUKA O DONOŠENJU URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA POSLOVNE  

              ZONE PROBOJ 

 

 Ana Šupraha - Donošenjem Odluke Gradskog vijeća Grada Paga zapoĉeo je postupak 

izrade Urbanistiĉkog plana  ureĊenja poslovne zone Proboj. 

 Obavljene su dvije javne rasprave  po prijedlogu Plana. Prva je obavljena sa javnim 

uvidom u trajanju od 30 dana koji je zapoĉeo 12.3.2019. i trajao do 11.4.2019. godine s 

javnim izlaganjem koje je odrţano 27.3.2019. godine. 

Ponovna javna rasprava o prijedlogu Plana objavljena je s javnim uvidom u trajanju od 

7 dana koji je zapoĉeo 20.5.2019. i trajao do 27.5.2019., s javnim izlaganjem koje je odrţano 

23.5.2019. godine. 

Mišljenja, prijedlozi i primjedbe na prijedlog Plana za ponovnu javnu raspravu, mogli 

su se upisivati u knjigu primjedbi na mjestu javnog uvida, dostaviti pismeno nositelju izrade 

do zakljuĉenja javne rasprave. Svi sudionici koji su prisustvovali javnom izlaganju, upućeni 

su da nakon izlaganja dostave primjedbe pisanim putem. 

Na Konaĉni prijedlog Plana ishoĊena je suglasnost u Ministarstvo graditeljstva i 

prostornog ureĊenja.  

Slijedom navedenog, predlaţe se Gradskom vijeću Grada Paga usvajanje Odluke o 

donošenju Urbanistiĉkog plana ureĊenja poslovne zone Proboj.  

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                        ODLUKU 

               O DONOŠENJU URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA 

                                            POSLOVNE  ZONE PROBOJ 

 

 

 

 

 

AD-  10. ODLUKA O DONOŠENJU URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA OBALNOG  

              POJASA PROSIKA – GOLIJA 

 

Ana Šupraha - Donošenjem Odluke Gradskog vijeća Grada Paga zapoĉeo je postupak 

izrade Urbanistiĉkog plana ureĊenja obalnog pojasa „Prosika-Golija“-Pag. 

Temeljem  Zakona o prostornom ureĊenju i Zakljuĉka Gradonaĉelnika Grada Paga od 

24. srpnja 2018 god provedena je javna rasprava o Prijedlogu Urbanistiĉkog plana ureĊenja 

obalnog pojasa „Prosika – Golija“ – Pag . Javni uvid trajao je od 06. kolovoza 2018. god do 

06. rujna 2018. god, a odrţan je u prostorijama Gradske vijećnice Grada Paga. Javno izlaganje 

Prijedloga Plana sa struĉnim izraĊivaĉem odrţan je 04. rujna 2018. god. u Gradskoj vijećnici  

Grada Paga.  

Obzirom da se nakon provedene javne rasprave utvrdila potreba za provoĊenjem 

ponovne javne rasprave, provedena je ponovna javna raspravu o Prijedlogu Plana. Ponovni 

javni uvid o Prijedlogu Plana trajao  je u razdoblju od 11. oţujka 2019. god do 19. oţujka 

2019. Javno izlaganje o Prijedlogu Plana sa struĉnim izraĊivaĉem odrţano je 18. oţujka 2019. 

Godine. O javnom izlaganju i tijeku javne rasprave nositelj izrade vodio je zapisnik koji je 

sastavni dio izvješća o javnoj raspravi.  
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U skladu s  Zakonom o prostornom ureĊenju sve primjedbe i prijedlozi koje su 

sudionici u javnoj raspravi dostavili u roku, obraĊeni su i sastavni su dio Izvješća o javnoj 

raspravi.  Sukladno  Zakonu o prostornom ureĊenju, dana 14. lipnja 2019. Na Konaĉni 

prijedlog Plana ishoĊena je suglasnost u Ministarstvo graditeljstva i prostornog ureĊenja.  

Slijedom gore navedenog, predlaţe se Gradskom vijeću Grada Paga usvajanje Odluke 

o donošenju Urbanistiĉkog plana ureĊenja obalnog pojasa Prosika – Golija.  

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                               ODLUKU 

               O DONOŠENJU URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA OBALNOG  

                                                 POJASA PROSIKA – GOLIJA 

 

 

 

 

 

AD - 11. ODLUKA O KOMUNALNOM REDU 

 

           Ana Šupraha - Prijedlog ove Odluke o komunalnom redu izraĊen je kako bi se 

uskladilo i uredilo postupanje vezano za institut komunalnog reda s promjenama nastalim 

stupanjem na snagu novog Zakona o komunalnom gospodarstvu. Navedeni Zakon je stupio na 

snagu 4. kolovoza 2018. godine. Sukladno odredbi vaţećeg Zakona, jedinice lokalne 

samouprave su duţne donijeti novu odluku o komunalnom redu u roku od godine dana od 

dana njegova stupanja na snagu. 

Vaţeći Zakon o komunalnom gospodarstvu osigurao je poboljšanje uvjeta za provedbu 

komunalnog reda na podruĉju jedinica lokalne samouprave uz manje terminološke razlike u 

odnosu na odreĊenja utvrĊena prethodnim Zakonom. Tako je vaţeći Zakon umjesto termina 

„javne površine“ kako je bilo u prethodnom Zakonu, upotrijebio termin „površine javne 

namjene“. Nadalje, novim Zakonom proširena je primjena odredbi komunalnog reda i na 

zemljište u vlasništvu jedinica lokalne samouprave za gospodarske svrhe, za razliku od 

odreĊenja propisanog prethodnim Zakonom koja su se odnosila samo na javne površine, 

odnosno površine javne namjene kako ih poznaje vaţeći Zakon, posebice u odnosu na 

gospodarsko korištenje istih tj. njihovo davanje u zakup i na privremeno korištenje. Što se tiĉe 

ostalih odreĊenja vaţećeg Zakona koja se odnose na sadrţaj odluke o komunalnom redu, ista 

su već bila sadrţana u gotovo svim odlukama o komunalnom redu jedinica lokalne 

samouprave, pa tako i u trenutno vaţećoj Odluci o komunalnom redu Grada Paga. 

Zakljuĉno, veći dio trenutno vaţeće Odluke o komunalnom redu nije izmijenjen, već su njene 

odredbe prenesene u predloţenu Odluku. MeĊutim, zbog stupanja Zakona na snagu bilo je 

potrebno izvršiti neke izmjene u odnosu na Odluku o komunalnom redu koja je na snazi, a  
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znaĉajnije izmjene odnose se posebno na: 

- jasnije odreĊenje poslova i ovlasti komunalnih redara,  

- proširenje primjene Odluke u dijelu kojim se propisuje komunalni red i mjere za 

njegovo provoĊenje na zemljišta u vlasništvu Grada Paga za gospodarske i druge 

svrhe, javna parkirališta, nerazvrstane ceste i druge površine namijenjene za parkiranje 

vozila, s time da valja napomenuti da je na podruĉju Grada Paga predmetna 

problematika riješena posebnim odlukama koje su na snazi. 

 

          Branimir Paro Vidolin – Naţalost komunalni red se u gradu ne provodi.  U gradu 

imamo klima ureĊaje u dijelovima grada gdje ne bi trebali biti, bankomati i sl. Svatko radi što 

ţeli i stavlja gdje što ţeli. Htio bih upozoriti na dosljednije provoĊenje Odluke o komunalnom 

redu. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                           ODLUKU 

                                             O KOMUNALNOM REDU 

 

 

 

 

AD - 12. ODLUKA O UVJETIMA I NAĈINU DRŢANJA KUĆNIH LJUBIMACA I  

              NAĈINU POSTUPANJA  S NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM ŢIVOTINJAMA TE  

               DIVLJIM ŢIVOTINJAMA 

 

              Ana Šupraha  - Pravni temelj za donošenje Odluke o uvjetima i naĉinu drţanja 

kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama i divljim 

ţivotinjama  je  Zakon o zaštiti ţivotinja kojima je propisano da uvjete i naĉin drţanja kućnih 

ljubimaca, naĉin kontrole njihova razmnoţavanja, uvjete i naĉin drţanja vezanih pasa te naĉin 

postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama propisuju nadleţna tijela općina ili 

gradova. 

Ovim prijedlogom Odluke o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s 

napuštenim i izgubljenim ţivotinjama i divljim ţivotinjama, vaţeća Odluka se usklaĊuje s 

izmjenama Zakona o zaštiti ţivotinja na naĉin da propisuje  uvjete i naĉin drţanja kućnih 

ljubimaca, naĉin kontrole njihovog razmnoţavanja uz mogućnost uvoĊenje obvezne trajne 

sterilizacije, uvjete i naĉin drţanja vezanih pasa, te naĉin postupanja sa napuštenim i 

izgubljenim ţivotinjama na podruĉju Grada Paga (u daljnjem tekstu: Odluka).  

Odlukom se propisuje da posjednici moraju brinuti o dobrobiti kućnih ljubimaca, a u svrhu 

sprjeĉavanja nekontroliranog razmnoţavanja Grad Pag moţe uvesti trajnu sterilizacije kućnih 

ljubimaca. Propisuje se da se pas ne smije drţati na naĉin da je trajno vezan ili trajno smješten 

u ograĊenom prostoru za pse. Nadalje, propisuje se da se psa smije vezati samo ako ne postoji 

mogućnost smještanja u ograĊeni prostor za pse,  na duţinu lanca koja nije kraću od 5 m.  Pas  
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ne smije biti smješten u ograĊeni prostor koji je manji od minimalne površine utvrĊene u 

Prilogu 1., koji je sastavni dio Odluke i koji je objavljen uz Odluku. Pas se mora drţati u 

dvorištu, vrtu odnosno drugom ograĊenom prostoru na naĉin koji će sprijeĉiti psa da izaĊe na 

javne površine bez povodca i nadzora. 

Propisuje se postupanje s divljim ţivotinjama i zaštićenim divljim vrstama koje se zateknu na 

javnim površinama, pri ĉemu će se postupati sukladno propisima o zaštiti ţivotinja, zaštiti 

prirode, veterinarstvu i lovstvu.  

Nadzor nad provedbom ove Odluke provodi komunalni redar Grada Paga. Propisuju  se 

takoĊer iznosi novĉanih kazni za prekršaje propisane predmetnom Odlukom.  

 

 

           Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                            ODLUKU 

              O UVJETIMA I NAĈINU DRŽANJA KUĆNIH LJUBIMACA I  

              NAĈINU POSTUPANJA  S NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM  

                    ŽIVOTINJAMA TE  DIVLJIM ŽIVOTINJAMA 

 

 

 

 

AD - 13. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVOĐENJE POSTUPKA  

                IZVLAŠTENJA (KRUŢNI TOK) 

 

Ana Šupraha - Gradsko vijeće Grada Paga na sjednici odrţanoj 01.oţujka 2018. 

donijelo je Odluku o davanju suglasnosti za potpisivanje Sporazuma o sufinanciranju radova 

na rekonstrukciji raskriţja DC 106 i Put Starog grada, koja je objavljena u Sluţbenom 

glasniku Grada Paga broj 3/2018..  

U ĉlanku 3. spomenutog Sporazuma ugovorena je obveza Grada Paga da financira 

izradu idejnog, glavnog i izvedbenog projekta s ishoĊenjem lokacijske i graĊevinske 

dozvole. Slijedom toga, Gradonaĉelnik Grada Paga ugovorio je izradu idejnog projekta 

temeljem kojeg je ishoĊena Lokacijska dozvola iz ĉlanka 2. ove Odluke. Dana 24. sijeĉnja 

2019. ugovorena je izrada glavnog projekta s parcelacijskim elaboratom radi potrebe 

ishoĊenja graĊevinske dozvole. U postupku ishoĊenja graĊevinske dozvole, Grad Pag duţan 

je riješiti imovinskopravne odnose u svrhu dokazivanja pravnog interesa, slijedom ĉega je 

potrebno provesti postupak izvlaštenja iz ĉlanka 1. ove Odluke. Predmetno izvlaštenje 

provest će se sukladno procjeni ovlaštenog procjenitelja. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                             ODLUKU  

                O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVOĐENJE POSTUPKA  

                                           IZVLAŠTENJA (KRUŽNI TOK) 
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AD- 14. IZVJEŠTAJ O RADU GRADONAĈELNIKA GRADA PAGA OD SRPNJA 2018. 

        DO LIPNJA 2019.GODINE 

 

          Ante Fabijanić -  Obzirom da je sve napisano u tekstualnom dijelu ne bih ponavljao već  

predlaţem da vijećnici postavljaju pitanja. 

         Franĉi Bukša – što je to „integralnog hotela u zaštićenoj jezgri grada Paga“? 

         Ante Fabijanić -   Ima više objekata kao što je Stari grad tj.  prenamjena samostana,  

Mirkovićeva palaĉa i drugi objekti u staroj jezgri  koji bi mogli biti prenamijenjeni u  hotele. 

        Franĉi Bukša – TakoĊer stoji ureĊenje vidikovca i odmorišta. Na što se odnosi i kada bi 

se to uredilo? 

        Ante Fabijanić-  radi se o odmorištima u Bošani i Dubravi. TakoĊer smo zatraţili od  

Ureda drţavne imovine da nam dodjeli 4000m2 kod mosta da moţemo urediti  info punkt i 

odmorište na ulaz u otok. 

       Branimir Paro Vidolin – Koliko je ukupno koštao advent? 

       Diogen Šuljić –  oko 229.000,00 kuna 

       Ante Fabijanić – kupili  smo klizalište, kućice, borove i druge ukrase što će nam ostati za 

buduća ureĊenja. Imali smo ponude sa daleko  većim iznosima za kupnju toga,a i sam najma 

bi nas došao skuplje nego što smo sada uloţili a to je sada vlasništvo Grada. Namjeravamo  

još  više uloţiti i u samo ureĊenje grada. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je Izvještaj na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                       Z A K LJ U Ĉ A K 

          o prihvaćanju  IZVJEŠTAJA o radu Gradonaĉelnika Grada Paga za razdoblje  

                                         od srpnja 2018. do lipnja 2019. godine. 

 

 

 

 

AD - 15. ODLUKA O USKLAĐENJU PROMETNE SIGNALIZACIJE U GRADU PAGU 

 

           Sanja Bukša Kustić – Dobili ste  prijedlog  nove regulacije prometa na cijelom 

podruĉju Grada Paga. Javnost je sa prijedlogom upoznata obzirom da je završen postupak 

savjetovanja  i sve primjedbe graĊana su razmotrene. Prometna studija mora dobiti suglasnost 

Ministarstva unutarnjih poslova nakon ĉega će stupiti na snagu. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                               ODLUKU 

                 O USKLAĐENJU PROMETNE SIGNALIZACIJE U GRADU PAGU 
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AD - 16. ODLUKA O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA GRADA PAGA ZA  

              2018.GODINU 

                     

           Diogen Šuljić – temeljem Zakona o proraĉunu propisana je obveza sastavljanja 

financijskih izvještaja proraĉuna za razdoblja u tijeku proraĉunske godine i za tekuću 

proraĉunsku godinu.  Ovom Odlukom utvrĊen je rezultat poslovanja, preraspodjela u strukturi 

rezultata poslovanja radi pokrića dijela manjka od nefinancijske imovine, utvrĊen je višak 

nenamjenskih prihoda i njihov raspored kao i obveza ukljuĉivanja neutrošenih nenamjenskih 

prihoda u izmjenu i dopunu Proraĉuna Grada Paga za 2019.godinu. UtvrĊen je manjak od 

28.676.478,43 kune,a kroz obrazloţenje koje ste dobili uz Odluku detaljno je dano 

obrazloţenje kakao će se vršiti raspodjela u 2019.godni. 

         

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                          ODLUKU 

                 O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA GRADA PAGA 

                                                      ZA  2018.GODINU 

 

 

 

 

AD - 17. ODLUKA O POKRIĆU MANJKA U PRORAĈUNU GRADA PAGA IZ  

               PRETHODNOG RAZDOBLJA 

 

         Diogen Šuljić – Vezano za prethodnu Odluku ovom Odukom utvrĊen je  naĉin odnosno 

dinamika pokrića proraĉunskog manjka odnosno plan i projekcija pokrića manjka kroz 

naredne godine što je razraĊeno u ĉlanku 3.predloţene Odluke. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                            ODLUKU 

                    O POKRIĆU MANJKA U PRORAĈUNU GRADA PAGA  

                                  IZ PRETHODNOG RAZDOBLJA 
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AD - 18.    I IZMJENE I DOPUNE  PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2019.GODINU I  

                  PROJEKCIJE ZA  2020. I 2021.GODINU, 
       18.1.  IZMJENA PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE    

                  INFRASTRUKTURE  GRADA PAGA ZA 2019.GODINU, 

       18.2.  IZMJENA PROGRAMA ODRŢAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

                  NA PODRUĈJU GRADA PAGA ZA  2019.GODINU 

       18.3.  PROGRAM JAVNIH POTREBA  U PODRUĈJU ODGOJA I OBRAZOVANJA  

                 ZA 2019.GODINU 

        18.4. PROGRAM  JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2019.GODINU, 

        18.5. PROGRAM  JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2019.GODINU, 

        18.6. PROGRAM  JAVNIH POTREBA  I PROGRAMA OSTALIH DRUŠTVENIH  

                 DJELATNOSTI I RAZVOJA CIVILNOG  DRUŠTVA ZA 2019.GODINU 

 

          Jasna Magaš- Sve toĉke pod rednim brojem 18 raspraviti će se zajedno. 

         Diogen Šuljić- Zakonom o proraĉunu utvrĊena je obveza donošenja izmjena i dopuna  

proraĉuna ako se tijekom proraĉunske godine, zbog nepredviĊenih okolnosti, povećaju 

rashodi i izdaci odnosno umanje prihodi i primici. Proraĉun se tada mora uravnoteţiti. Isto 

tako u sluĉaju ostvarenja većih prihoda. To uravnoteţenje se provodi  putem izmjena i dopuna 

proraĉuna. Ovim prijedlogom mijenja se i dopunjuje proraĉun za 2019.godinu te se u isti 

ukljuĉuju i prenesena sredstva viška odnosno manjka prethodne, dok projekcije za 2020.  

2021.godinu ostaju nepromijenjene. Predloţene izmjene opisane su detaljno u obrazloţenju 

dano uz  izmjene i dopune Proraĉuna.  

      Slijedom izmjena Proraĉuna saĉinjene su i izmjene Programa. 

         Ante Fabijanić – Predlaţem izmjenu na naĉin da se sredstva planirana u Proraĉunu 

odnosno Programu  javnih potreba u kulturi za Gradsku glazbu povećaju za 40.000,00 kuna za 

rad kapelnika a za koji iznos će se smanjiti sredstva za zatezne kamate. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća predloţila  je da se o 

svakom aktu pojedinaĉno glasa. Dala je na usvajanje predloţene akte. 

 

        Nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ (jednoglasno)  

donijeli 

                                       I IZMJENE I DOPUNE   

PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2019.GODINU I PROJEKCIJE ZA  

                                         2020. I 2021.GODINU 

 

            Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
                                       IZMJENU PROGRAMA  

                 GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE    

                             INFRASTRUKTURE  GRADA PAGA ZA 2019.GODINU 

 

           Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
                                         IZMJENU PROGRAMA 

                   ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

                                NA PODRUĈJU GRADA PAGA ZA  2019.GODINU 
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            Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
                                                  PROGRAM  

            JAVNIH POTREBA  U PODRUĈJU ODGOJA I OBRAZOVANJA  

                                                           ZA 2019.GODINU 

 

            Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
                                                                   PROGRAM   

                                 JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2019.GODINU 

 

            Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
                                                                PROGRAM 

                                   JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2019.GODINU 

 

 

            Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 
                                                              PROGRAM 

                    JAVNIH POTREBA  I PROGRAMA OSTALIH DRUŠTVENIH  

                  DJELATNOSTI I RAZVOJA CIVILNOG  DRUŠTVA ZA 2019.GODINU 

 

 

 

 

 

 

 

AD-  19. ODLUKA O KRATKOROĈNOM ZADUŢENJU PUTEM OKVIRNOG KREDITA    

             PO POSLOVNOM RAĈUNU 

 

            Diogen Šuljić -  temeljem Zakona o proraĉunu  jedinica lokalne i podruĉne  

samouprave mogu se kratkoroĉno zaduţiti najduţe do 12 mjeseci uz odobrenje gradskog 

vijeća,a u svrhu premošćivanja jaza nastalog zbog razliĉite dinamike priljeva prihoda i 

dospijeća obveza. Stoga se predlaţe donošenje ove odluke o kratkoroĉnom zaduţenju putem 

okvirnog kredita po poslovnom raĉunu. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                       ODLUKU  

         O KRATKOROĈNOM ZADUŽENJU PUTEM OKVIRNOG KREDITA    

                                     PO POSLOVNOM RAĈUNU 
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AD - 20. ODLUKA O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE ZA  

             2019.GODINU 

 

           Diogen Šuljić-  zakonom o boravišnoj  pristojbi odreĊeno je da 30% od ostvarenih 

sredstava od boravišne pristojbe turistiĉka zajednica je u obvezi doznaĉiti  gradu na  ĉijem 

podruĉju je osnovana a koja se koriste za poboljšanje uvjeta boravka turista. Slijedom toga 

saĉinjen je prijedlog odluke kojim se predlaţe utrošak tih sredstava za 2019.godnu. 

 

           Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                        ODLUKU 

                    O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE  

                                                    ZA  2019.GODINU 
 

 

 

 

VIJEĆNIĈKA PITANJA     

1. Franĉi Bukša -  Na cesti Posedarje prema Pagu postoje mnoge reklamne  tabele vezane 

uz grad Pag no  sve su ili okrenute tako da se ne vide,  izblijedjele su ili su  zaklonjene 

raslinjem. Smatram da ih treba obnoviti  i ukloniti raslinje koje ih zaklanja. Sa  strane 

Kolana nemamo nikakve reklamne tabele. 

Ante Fabijanić -   zaduţiti ću PAG II da se to uredi.   

    

2. Branimir Paro  Vidolin – Pitanje za proĉelnicu  Sanju- Da lije ova današnja sjednica 

legalna tj. u skladu sa   Statutom i Poslovnikom? 

Sanja Bukša Kustić -  Vijeće je predstavniĉko tijelo u kojem većina odluĉuje o  onom 

što ţeli. To ste vi danas napravili.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

           Obzirom da više nije bilo  pitanja predsjednica Vijeća zatvorila je rad sjednice. 

 
Dovršeno u  11,55 sati. 

 

KLASA: 026-02/17-01/7 

URBROJ: 2198/24-05/01-19-14 

Pag,  18. srpnja 2019.         

 

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                        Predsjednca 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                            Jasna Magaš,v.r. 

 


